
 
 
Onderwerp: Mondelinge vragen PvdA Almelo over afval 
 
Het afvalbeleid is in deze raad al regelmatig aan de orde geweest. Ondanks alle eerdere pogingen 
moeten we toch concluderen dat het nog niet goed gaat. Onder andere vanuit de Schelfhorst 
bereikten ons deze week signalen dat het een grote puinhoop was rond de afvalstraat bij het 
winkelcentrum. Ook in het Nieuwstraatkwartier was er sprake van afval dumpen. Onze fractie heeft 
daarom de volgende vragen aan de portefeuillehouder. 
 

 
 
1. Het lijkt erop dat er sprake is van een toename van illegaal afval dumpen, met name rond de 
containers. Klopt dat beeld? En zo ja, wat denkt u dat hiervan de reden is? 
 
2. Rommel trekt rommel aan, daarom vinden we het belangrijk dat de containers voldoende 
capaciteit hebben voor de afvalstromen. Vooral in het weekend lijkt dit niet altijd te lukken. Wat zijn 
de afspraken hierover met Twente Milieu? Is er bijvoorbeeld in het weekend een dienst beschikbaar 
die snel ter plekke is wanneer een container vol is? 
 
3. We staan achter de ambitie om de hoeveelheid restafval per inwoner te verminderen, maar de 
puinhoop die we nu regelmatig aantreffen bij de containers is een ongewenst effect waar heel veel 
inwoners last van hebben. Hoe denkt de wethouder deze effecten tegen te gaan? 
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